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Postadress: Uppsala kommun, idrotts- och fritidsnämnden, 753 75 Uppsala  
Besöksadress: Stadshusgatan 2 
Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 
E-post: idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se 
www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Idrotts- och fritidsnämndens protokoll 
tisdagen den 10 juni 2025 

Plats och tid  
Stadshuset KF-salen, klockan  15:00-18:01,  
ajournering klockan 16:29 -16:40. 

Paragrafer  

49-65 

Justering 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 
beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet. 

Protokollförare 

Anna Eriksson, nämndsekreterare 

  

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

mailto:idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se
http://www.uppsala.se/
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Närvarande 

Beslutande  

Karolin Lundström (V), ordförande 
Maria Patel (S), 1:e vice ordförande 
Madeleine Andersson (M), 2:e vice ordförande 
Erik Boman (S) §§ 56 - 65 
Karin De Afonseca (S) 
Josefin Mannberg (S) 
Ziad Kassem (S) 
Per Eric Rosén (MP) 
Marcus Jansson (M) §§ 53 - 65 
Torkel Kjösnes (KD) 
Anders Wallin (L) §§ 49 - 58 
Christer Öjdeby (SD) 
Julia Karlsson (S) §§ 49 – 55 
Johannes Thernström (M) §§ 49 – 52 
Sören Gustafsson (L) 

Ej tjänstgörande ersättare 

Julia Karlsson (S) §§ 56 - 65 
Arad Rezaei (V) 
Göran Mattsson (UP) 
Johannes Thernström (M) §§ 53 - 65 

Övriga närvarande 

Magnus Jansson, biträdande förvaltningsdirektör 
Ewa Wennmark, verksamhetscontroller 
Charlotta Karlsson, fritidsstrateg 
Vili Yrjänä, verksamhetsutvecklare 
Mikael Johansson, projektledare 
Martin Halvarsson, ekonomicontroller 
Jerry Shamge, RF-SISU Uppland 
Stefan Forsman, RF-SISU Uppland 
Anna Eriksson, nämndsekreterare 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 49 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar  

1. att utse Madeleine Andersson (M) att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll måndagen den 16 juni.  

 

§ 50 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar  

1. att fastställa utsänd föredragningslista med tillägg av följande punkter; 
- Madeleine Andersson (M) anmäler särskild aktivitet i partigrupp den 15 augusti 

2025 för M, C och KD. 
- Madeleine Andersson (M) anmäler en fråga från M, C och KD om 

utvecklingsområde Skarholmen  
- Madeleine Andersson (M) anmäler en fråga från M, C och KD om 

granskningsutlåtande detaljplan Gamla Uppsala skola.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 51 

Information om Gottsunda Activity Zone 
 

Nämnden får information av Jerry Shamge och Stefan Forsman från RF-SISU Uppland 
om Gottsunda Activity Zone, som är en filial till Uppsala Summer Zone. Verksamheten 
innebär att tolv föreningar låter barn och ungdomar prova på tjejfotboll, 
parainnebandy, pingis, badminton, brottning, handboll med flera aktiviteter i 
Gottsunda idrottshall, måndagar till fredagar mellan klockan 16 – 18.  

 

 

§ 52 

Information om aktuella frågor 
 

Biträdande förvaltningsdirektör Magnus Jansson informerar om aktuella 
verksamhetsfrågor; 

• Det som kallats Gränby simidrottsanläggning ska framöver kallas Uppsala 
simarena, föreslår förvaltningen efter avstämning med Kommunikation samt 
efter önskemål från föreningslivet att ”arena för simsport” ska finnas i namnet 
på den nya anläggningen. 

• På Studenternas bandyarena har man upptäckt att olika delar av 
anläggningen, som till exempel tv-tornet, VIP-tält, bodar, kiosker är 
bygglovspliktiga. Dialog förs med bygglovshandläggare.  

• Behov finns av yta/anläggning för rollerderby, förvaltningen undersöker det 
vidare. 

• Från och med 9 juni finns på Årsta IP naturgräsplan en five a side-plan för 
blindfotboll. Planen är den tredje i Sverige och har blivit möjlig genom ett 
samarbete mellan Svenska fotbollsförbundet och Uppsala kommun.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 53  

Revidera internkontrollplan 2025 
IFN-2024-00234 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att revidera beslutad internkontrollplan genom att lägga till en kontroll i 
delårsuppföljning per augusti samt i årsuppföljningen, att kontroll av 
efterlevnad av regler, policyer och beslut, samt 

2. att översända den reviderade internkontrollplanen till kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutade den december 2024 om en internkontrollplan 
för verksamheten 2025. Planen, som följer Uppsala kommuns reglemente för 
internkontroll (KF2007), syftar till att säkerställa att verksamheten bedrivs 
ändamålsenligt och kostnadseffektivt. Arbetet med internkontrollplanen följs upp i 
samband med delårsuppföljningar och årsredovisningen.  

I samband med att tjänstepersoner fått sakgranska KPMG:s revisionsrapport för 
grundläggande granskning av styrelse och nämnder 2024, så uppmärksammandes det 
att idrotts- och fritidsnämndens internkontrollplan saknar kontrollpunkten om 
efterlevnad av regler, policyer och beslut. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse 10 april 2025 
• Bilaga 1. Internkontrollplan 2025  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag 
och finner att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 54  

Yttrande över remiss av kommunstyrelsen av 
grundläggande granskning av styrelse och 
nämnder 2024 
IFN-2025-00046 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att avge yttrande till kommunrevisionen enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

KPMG har, av Uppsala kommuns revisorer, fått i uppdrag att översiktligt granska om 
nämnder och styrelse har en tillräcklig struktur för styrning, uppföljning och kontroll av 
verksamheten 2024. 

Kommunrevisionen har överlämnat en granskning om hur kommunens styrelse och 
nämnder. Utifrån genomförd granskning är kommunrevisionens samlade bedömning 
att kommunstyrelse och majoriteten av de granskade nämnderna i allt väsentligt 
skapat förutsättningar för tillräcklig styrning, uppföljning och kontroll av 
verksamheten. Det finns dock förbättringspotential i form av utveckling av 
indikatorernas mätbarhet för att underlätta uppföljning av mål och uppdrag i sin 
helhet.   

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 12 maj 2025 
• Bilaga 1, Förslag till yttrande  
• Bilaga 2, Revisionsrapport – grundläggande granskning av nämnder och 

styrelse 2024 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 55  

Svar på remiss av förslag på program och 
handlingsplan för äldrevänlig kommun 
IFN-2025-00045 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att avge yttrande till kommunstyrelsen i enlighet med bilaga 1. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämnden har givits möjlighet att lämna yttrande på remissen 
Program och handlingsplan för äldrevänlig kommun fram till och med 31 juli 2025.  
 
Förslaget program och handlingsplan gäller alla nämnder och bolagsstyrelser inom 
kommunkoncernen. Programmet beskriver en långsiktig strategi för kommunens 
arbete med äldrevänlighet. Handlingsplanen kompletterar programmet genom att 
formulera åtgärder och utse ansvariga för prioriterade åtgärder. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 7 maj 2025 
• Bilaga 1, Förslag till yttrande 
• Remissversion av handlingsplan för äldrevänlig kommun 
• Remissversion av program för äldrevänlig kommun 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 

Särskilt yttrande 

Madeleine Andersson (M) anmäler särskilt yttrande enligt nedan; 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Moderaterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna vill lyfta vikten av att kommunen 
aktivt planerar för att människor ska kunna åldras tryggt, värdigt och aktivt. Ett samhälle 
som är bra för äldre är i regel också ett samhälle som fungerar bättre för alla. 

Vi ser ett särskilt behov av att kommunen satsar på tillgängliga badanläggningar med 
god vattentemperatur, bastu och sociala utrymmen. Dessa funktioner fyller flera syften – 
de främjar rörelse och hälsa, men har också en mycket viktig roll för att motverka ofrivillig 
ensamhet bland äldre. För många är det just i dessa miljöer man möts, samtalar och 
känner sig delaktig. 

Vi vill också att parker och offentliga platser utformas med omtanke för alla åldrar – med 
möjlighet till såväl vila som aktivitet. Genom att skapa gröna, tillgängliga ytor där unga 
och äldre kan mötas, stärker vi gemenskapen och skapar levande miljöer i hela 
kommunen. 

Vår största konkurrent är soffan. Därför behöver vi erbjuda miljöer som inspirerar till 
rörelse, gemenskap och glädje. Genom en genomtänkt, äldrevänlig planering lägger vi 
grunden för ett samhälle där ingen lämnas utanför. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 56  

Remissvar - Riktlinje för hämta- och 
lämnafunktion vid förskolor, skolor och 
platser för idrotts-, kultur- och 
fritidsverksamhet 
IFN-2025-00043 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lämna bifogat förslag på yttrande som nämndens svar på kommunstyrelsens 
förslag till riktlinjer för hämta– och lämnafunktion vid förskolor, skolor och platser 
för idrotts-, kultur- och fritidsverksamhet. 

Sammanfattning 

Gatu- och samhällsmiljönämnden har, i samverkan med andra berörda nämnder och 
bolag, tagit fram ett förslag till riktlinjer för hämta- och lämnafunktion vid förskolor, 
skolor samt platser för idrotts-, kultur- och fritidsverksamhet. Förslaget är en del av 
uppdrag 45 i kommunens Mål och budget och syftar till att öka trafiksäkerheten för 
barn och unga, minska biltrafiken i känsliga miljöer och främja ett mer hållbart 
resande. Riktlinjen har behandlats i kommunstyrelsen och sänds nu på remiss till bland 
annat idrotts- och fritidsnämnden. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 19 maj 2025 
• Bilaga 1, Förslag till yttrande - Riktlinje för hämta- och lämnafunktion vid 

förskolor, skolor och platser för idrotts-, kultur- och fritidsverksamhet 
• Bilaga 2, Förslag till riktlinje för hämta- och lämnafunktion vid förskolor, skolor 

och platser för idrotts-, kultur- och fritidsverksamhet 

Yrkande 

Madeleine Andersson (M) med instämmande av Torkel Kjösnes (KD), Marcus Jansson 
(M) och Anders Wallin (L) yrkar avslag på arbetsutskottets förslag till beslut. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Per-Eric Rosén (MP) och Maria Patel (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande finner att det finns två förslag till beslut, att bifalla arbetsutskottets förslag 
till beslut eller att avslå det. Ordförande frågar nämnden om den bifaller 
arbetsutskottets förslag till beslut och finner att den gör det. 

Reservation 

Anders Wallin (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget avslagsyrkande. 
Madeleine Andersson (M), Torkel Kjösnes (KD) och Marcus Jansson reserverar sig mot 
beslutet till förmån för sitt särskilda yttrande. 

Särskilt yttrande 

Göran Mattsson (UP) anmäler särskilt yttrande enligt nedan; 

Det är viktigt att barn och unga främst skall ha goda förutsättningar för att gå och cykla, 
men även resa kollektivt till förskolan, skolan och andra anläggningar för kultur och 
fritid, samt att detta skall ske i en säker trafikmiljö. Utvecklingspartiet demokraterna, UP, 
avråder bestämt från riktlinjen som anger en specifik distans om 200 meter för hämta-
lämnafunktionen. Den föreslagna riktlinjen är nämligen helt befängd, inte minst när man 
anger att det motsvarar fem minuters promenad enkel väg. För en flerbarnsfamilj blir en 
dylik riktlinje för föräldrarna helt oöverkomlig, dels för att gångtiden skall ske tur och 
retur, det vill säga ta cirka 10 minuter, dels under vissa dagar skall ske vid flera tillfällen 
med flera barn till och från olika aktiviteter. Särskilt svårt blir det för de många föräldrar, 
sannolikt de flesta, som inte har sitt arbete i närheten av hemmet och/eller de platser där 
hämta och lämna barnen för skola och aktiviteter skall ske. Utvecklingspartiet 
demokraterna, UP, anser istället att det finns all anledning att med god stadsplanering i 
alla dessa sammanhang se till att angöringen anläggs trafiksäkert så nära 
aktivitetsplatserna som möjligt. 

Madeleine Andersson (M) anmäler särskilt yttrande enligt nedan; 

Vi från Moderaterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna ställer oss bakom en politik 
som värnar valfrihet och tar hänsyn till människors olika livssituationer – oavsett om man 
bor i innerstaden eller på landsbygden. Därför ser vi med oro på riktlinjer som ensidigt 
premierar ett trafikslag, exempelvis cykel, och samtidigt kraftigt begränsar bilens roll i 
vardagslogistiken. 

Vi menar att alla trafikslag har en viktig plats i ett modernt samhälle. Det handlar inte om 
att ställa bil mot cykel, utan om att skapa goda förutsättningar för både och. Att bilen 
ofta ses som något endast för de "rika" är en missvisande bild. För många familjer, 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

särskilt i ytterområden och på landsbygden, är bilen ett nödvändigt verktyg för att få 
vardagen att gå ihop – för att hämta och lämna barn, för att ta sig till jobbet eller för att 
kunna delta i föreningslivet. 

Vi vill också understryka vikten av att säkerställa goda parkeringsmöjligheter vid 
idrottsanläggningar. Det är nödvändigt för att underlätta för föreningar, domare, 
föräldrar och andra engagerade – som ofta anländer med bil, inte minst när barn deltar i 
aktiviteter utanför sitt närområde. 

Samtidigt är det avgörande att cykelvägar och andra färdvägar för barn och unga är 
trygga och säkra. Att barn kan ta sig självständigt till skolan eller träningen är positivt, 
men det kräver ett helhetstänk kring trygghet, belysning och trafikmiljö. 

Att skapa riktlinjer som ska fungera för hela kommunen kräver att man ser till våra 
olikheter – mellan stad och land, olika familjesituationer, olika åldrar och olika behov. En 
balans mellan olika trafikslag är nyckeln till en fungerande och inkluderande vardag för 
alla. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 57  

Jämställdhetsbidrag IK Sirius Innebandyklubb 
IFN-2024-00226 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att bevilja IK Sirius Innebandyklubb ett jämställdhetsbidrag för rekryterings- 
och ledarutbildningskostnader samt 

2. att i samma ärende bevilja bidrag för ökade matchkostnader. 

Sammanfattning 

IK Sirius innebandy arbetar för att alltid ge samma förutsättningar inför, under och 
efter elitmatcher till sitt dam- och herrlag vad gäller kost, material, halltider och 
resurser. Trots att föreningen ger samma förutsättningar inför och under elitmatcher så 
har damerna mindre publik och därmed mindre intäkter.  
Föreningen arbetar med att försöka rekrytera fler kvinnliga ledare till elitverksamheten 
och ungdomsverksamheten. 
 
Innebandy i Sverige har länge varit förknippat med jämställd verksamhet, vilket har 
varit med i verksamhetens tänk och framtidsvisioner. Några år tillbaka visade en 
rapport att innebandyn hade 85% män i ledarroller. Sedan dess har innebandyn sett 
över strukturer, styrsystem och den kultur som innebandyn har och därefter infört 
Fifty/Fifty utbildning. Utbildningens syfte är att föreningar ska få mer kunskap av vikten 
att jobba med jämställdhet samt vilka vinster det ger och vilka förändringar som kan 
göras. 
 
Förvaltningen föreslår nämnden att bevilja IK Sirius innebandyklubb ett 
jämställdhetsbidrag på 123 373 kronor, fördelat på 65 500 kronor för rekrytering av 
flera kvinnliga tränare, 45 000 kronor för ledarutbildningar samt 12 873 kronor för 
ökade matchkostnader. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 19 maj 2025 
• Bilaga, ansökan Jämställhetsbidrag IK Sirius Innebandyklubb 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 58  

Jämställdhetsbidrag Uppsala basket dam 
IFN-2024-00226 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att bevilja Uppsala basket dam jämställdhetsbidrag för ökade kostnader vid 
matcher samt 

2. att i samma ärende bevilja bidrag för rekrytering av kvinnlig ledare. 

Sammanfattning 

Uppsala basket vill lyfta kvinnoidrotten för att få fler kända förebilder, stärka 
tjejernas roll och ge kvinnliga basketspelare samma förutsättning som manliga. 
Detta genom att anställa en kvinnlig assisterande tränare som ledare och stark 
förebild och inspirationskälla för Uppsalas unga kvinnliga spelare samt minska 
kostnaderna vid match och elitevenemang. 

Basket i Sverige har kommit relativt långt vad gäller jämställdhet inom 
breddidrotten. Däremot skiljer sig inte basket mot andra idrotter vad gäller 
kvinnors elitidrottande. De faktorer som i stor utsträckning skiljer sig mellan 
kvinnor och mäns förutsättningar till elitidrott är: svårighet att få kvinnliga ledare, 
högre kostnader vid match och/eller evenemang.   

Förvaltningen föreslår nämnden att bevilja Uppsala Basket Dam ett 
jämställdhetsbildrag på 80 010 kronor, fördelat på 4 800 kronor för ökade 
kostnader vid matcher, 71 710 kronor för rekrytering av kvinnlig tränare och 3 500 
kronor för ledarutbildning. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 19 maj 2025 
• Bilaga, ansökan Uppsala basket dam 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 59  

Idrotts- och fritidsnämndens utredning av 
uppdragsavtal för Fyrishov 
IFN-2024-00037 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna återrapporteringen av utredningen om uppdragsavtalet med 
Fyrishov, 

2. att uppdra till förvaltningen att arbeta vidare med de föreslagna åtgärderna i 
syfte att förbättra föreningslivets förutsättningar att verka på Fyrishov samt 

3. att uppdra till förvaltningen att i samverkan med Uppsala kommun arenor och 
fastigheter AB återkomma till nämnden med konkreta förslag till avtalsändringar 
senast november 2025. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämnden gav den 18 mars 2024 uppdrag till förvaltningen att utreda 
uppdragsavtalet med Fyrishov. Uppdraget har genomförts av Strategirådet och 
omfattar en analys av hur avtalet påverkar föreningslivets möjligheter att nyttja 
anläggningen utifrån deras behov och efterfrågan. 

Efter att rapporten presenterats och godkänts av nämnden IFN-2024-00037 §20, tog 
förvaltningen initiativ att bjuda in Uppsala kommun arenor och fastigheter AB (UKAF) 
och Destination Uppsala AB (DUAB) till en arbetsgrupp för att gemensamt analysera 
rapportens innehåll och ta fram handlingsplaner för att genomföra de föreslagna 
åtgärderna. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 28 maj 2025 
• Bilaga 1, Anteckningar från workshop med föreningar 26 maj 2025 
• Bilaga 2, Utredningsrapport från februari 2025 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 60  

Delegation till idrotts- och fritidsnämndens 
arbetsutskott att besluta om IK Uppsala 
IFN-2023-00004 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att delegera till ett extra arbetsutskott i juni att besluta i det ärende som 
återremitterades av nämnden den 15 maj om IK Uppsalas förutsättningar, i den 
händelse att beslutet inte hinner fattas på idrotts- och fritidsnämndens 
sammanträde den 10 juni 2025. 

2. att extra sammanträde med arbetsutskottet ska hållas den 24 juni 2025 kl. 15.00, 
i den händelse att beslut om IK Uppsala inte hinner fattas på idrotts- och 
fritidsnämndens sammanträde den 10 juni 2025. 

Sammanfattning 

På nämndens sammanträde den 15 maj 2025 fattades beslut om att återremittera 
ärendet IK Uppsalas förutsättningar med motiveringen att förvaltningen i dialog med 
IK Uppsala ska återkomma till nämnden med förslag senast i juni månad på hur 
föreningen kan minska sina kostnader, inklusive att utreda föreningens 
hemvist, samt vilka beslut nämnden kan fatta inom ramen för 
kommunallagen. 
 
För den händelse att beslutet inte kan tas på nämndens sammanträde den 10 juni 2025 
föreslår förvaltningen att nämnden delegerar till arbetsutskottet att fatta beslutet på 
ett extra sammanträde i juni. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 26 maj 2025 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 61  

Delegationsbeslut till idrotts- och 
fritidsnämndens sammanträde den 10 juni 
2025 
IFN-2025-00005 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna redovisningen av idrotts- och fritidsnämndens delegationsbeslut 
och lägga förteckningen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Till nämndens sammanträde den 10 juni 2025 anmäls delegationsbeslut enligt 
bilaga, Delegationsförteckning Idrotts- och fritidsnämnden 2025-04-11 – 2025-05-26. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 3 juni 2025 
• Bilaga, Delegationsförteckning Idrotts- och fritidsnämnden 2025-04-11 – 2025-

05-26 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 62  

Anmälningsärenden till idrotts- och 
fritidsnämnden 10 juni 2025 
IFN-2025-00007 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga inkomna anmälningsärenden till handlingarna. 

Sammanfattning 

Till idrotts- och fritidsnämndens sammanträde den 10 juni 2025 anmäls följande: 
 

Madeleine Andersson (M) anmäler särskild aktivitet i partigrupp den 15 augusti 2025 för 
M, C och KD. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 3 juni 2025 
• Inbjudan från KFUM Alnäs till partnerlunch den 13 augusti 2025 
• Hållbar stigcykling, rapport från Cykelfrämjandet och Friluftsfrämjandet 
• Ekonomisk månadsrapport per april 2025, idrotts- och fritidsnämnden 
• Ekonomisk månadsrapport per maj 2025, idrotts- och fritidsnämnden 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 63 

Deltagande konferens och möten 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att de i nämnden som önskar får delta i KFUM Alnäs partnerlunch den 13 
augusti 2025 klockan 11.30 – 13.00 med arvode och ersättning för förlorad 
arbetsinkomst. 

Sammanfattning 

Nämnden har fått inbjudan till KFUM Alnäs onsdag den 13 augusti klockan 11.30 – 
13.00 för att visas runt på området medan sommarläger är i full gång, höra mer om 
framtidsplanerna för Alnäs och äta lunch. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-06-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 64 

Informationsärenden 
 

Nämnden får information om följande under sammanträdet;  

• Rapportering av statistik, analys och bidragsgivning för 2024 
• Resultat av medarbetarundersökningen 2024 
• Lägesrapport Uppsala Summer Zone inför sommaren 

 

§ 65 

Frågor från nämndens ledamöter 
 

Följande två frågor har skickats in: 

• Fråga om utvecklingsområde Skarholmen från Madeleine Andersson (M), 
Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde Lind (C), Anton Wallgren 
(C), Torkel Kjösnes (KD). Frågan överlämnas till förvaltningen för besvarande 
på kommande sammanträde.  
 

• Fråga från M C KD på granskningsutlåtande detaljplan Gamla Uppsala skola 
från Madeleine Andersson (M), Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), 
Tilde Lind (C), Anton Wallgren (C), Torkel Kjösnes (KD). Frågan överlämnas till 
förvaltningen för besvarande på kommande sammanträde.  
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